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Heeft u vragen die nog niet besproken zijn in deze nieuwsbrief?

Mail naar: info@schoollyndensteyn.nl

Naar het begin

Voordat de bouw fysiek zichtbaar wordt, zijn er op de achtergrond al veel 

cruciale stappen gezet. Het Programma van Eisen is afgerond, en zowel de 

gemeente als het schoolbestuur staan grotendeels op één lijn wat betreft de 

uitgangspunten. Dit betekent dat het project in een stevige startpositie staat, 

ondanks de financiële uitdagingen die vaak met dit soort trajecten gepaard 

gaan.

  

 

Met plezier brengen we jullie een update over het bouwproject dat 

stap voor stap vorm krijgt. De afgelopen maanden stonden in het 

teken van belangrijke voorbereidingen, die nodig zijn voordat het 

project daadwerkelijk van start kan gaan.

“Cruciale 
stappen”
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Architectenselectie
Een ander spannend onderdeel van het proces is de architectenselectie. 

Onlangs hebben drie geselecteerde architecten zich gepresenteerd, waarvan er 

één de eer krijgt om een vernieuwde visie voor onze school te ontwerpen.

Met het nieuwe jaar in zicht wordt het ontwerpproces steeds concreter. We 

streven ernaar om in de zomer van 2025 de eerste werkzaamheden te starten. 

We kijken ernaar uit om samen stap voor stap toe te werken naar een 

prachtige, duurzame nieuwe school!

 

Vragen vernieuwbouw
We zijn ons ervan bewust dat deze vernieuwbouw terwijl de school open 

is vragen met zich mee kan brengen, bij zowel leerlingen als ouder(s)/ 

verzorger(s) en andere betrokkenen. Zoals u inmiddels gewend bent 

beantwoorden we daarom iedere keer een actuele vraag.  

De vraag die deze keer aan de orde komt is: 

‘Hoe duurzaam wordt het vernieuwde schoolgebouw?’

Cornelis Kappe 

Directeur School Lyndensteyn
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Voorbereidend
traject afgerond

Voordat een bouwtraject zichtbaar van start gaat, moet er qua 

voorbereiding veel gebeuren. Zo moet het Ruimtelijk Functioneel 

en Technisch Programma van eisen afgerond worden, moeten  

bestuurders en gemeente akkoord gaan met de definitiefase van 

het plan en moeten de financiële middelen beschikbaar zijn.

Inmiddels liggen de gemeente en het schoolbestuur nagenoeg op 

één lijn t.a.v. de uitgangspunten, ook al zullen er altijd financiële 

uitdagingen blijven. 

T.a.v. de financiële uitdagingen, kunnen we wel melden dat we een subsidie 

(zogenaamde DUMAVA) vanuit het rijk ontvangen hebben om de school verder 

te verduurzamen. De bijbehorende 1.5 miljoen euro moet zorgdragen 

voor een goed geïsoleerd gebouw, een beter binnenklimaat en daar waar 

mogelijk van het gas af. Zoals het nu lijkt gaat dit allemaal lukken. 

Architectenselectie gestart
Inmiddels is de architectenselectie van start gegaan. Op 6 november hebben 

we kennisgemaakt met drie architecten, waarvan we verwachten dat zij 

onze uitdaging het beste kunnen verbeelden en verwerken. Op dinsdag 3 

december wordt gekozen welke van de drie architecten het ontwerp voor 

de vernieuwde school mag gaan uitwerken. Dus voor de kerst verwachten 

we de eerste schetsen en uitwerkingen die we kunnen delen met jullie.
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Werkzaamheden richting start uitvoering
Vanaf het nieuwe jaar zal het ontwerpproces snel gaan, omdat we proberen 

in de zomervakantie van 2025 de eerste werkzaamheden te starten. Wat deze 

eerste werkzaamheden zullen zijn, is voor nu nog onbekend.

Vanuit het ontwerpproces zal met school o.a. het Voorlopig ontwerp en het 

Definitief ontwerp ter bespreking worden aangeboden. Ook zullen er samen 

met de architect spreekuren worden gepland zodat de best mogelijke school 

kan worden ontworpen.

LindHorst zal in het nieuwe jaar ook starten met de aannemersselectie, zodat 

we snel een partij aan tafel hebben die ook de uitvoering kan behartigen. 

Voordeel van een vroegtijdige selectie van een aannemer, is dat zij kunnen 

meedenken in slimme uitvoeringsmogelijkheden, waardoor we efficiënter 

kunnen bouwen.
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Op naar een inspirerende leeromgeving
Met de vernieuwbouw van onze school voor de boeg, kijken we vol 

enthousiasme naar de vele mogelijkheden die dit met zich meebrengt voor 

het onderwijs. De vernieuwing van onze gebouwen biedt niet alleen een 

fysieke transformatie, maar creëert ook de ruimte om het onderwijs beter 

aan te passen aan de behoeften van onze leerlingen en de uitdagingen van de 

toekomst.

Voor het Voortgezet Speciaal Onderwijs (VSO) betekent de vernieuwbouw een 

mooie kans om het onderwijs verder vorm te geven. We hebben de gelegenheid 

om na te denken over hoe we onze leerlingen nog beter kunnen ondersteunen 

in hun ontwikkeling, zodat ze voorbereid zijn op hun volgende stap in het 

leven, of dat nu vervolgonderwijs, (beschutte) arbeid of dagbesteding is. Het is 

belangrijk dat we daarbij goed kijken naar hoe de leeromgevingen aansluiten 

op hun individuele behoeften en de verschillende leer- en werkprocessen die 

hen verder helpen.

Voor het VMBO biedt de vernieuwbouw de mogelijkheid om het onderwijs 

in de komende vijf jaar verder te ontwikkelen. We zullen nadenken over hoe 

Naam: Ingrid Deinum

Functie:  Teamleider afdeling VSO

“Niet alleen een
fysieke transformatie”
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we het curriculum en de leeromgeving kunnen afstemmen op de eisen van 

de toekomst en de wensen van onze leerlingen. Dit betekent niet alleen het 

versterken van de theoretische kant van het onderwijs, maar ook het bieden 

van praktische ervaring en vaardigheden die jongeren voorbereiden op de 

arbeidsmarkt.

Wat betreft het PraktijkGericht Onderwijs (PGO) willen we samen met het team 

het huidige praktijkaanbod onder de loep nemen. Welke ontwikkelingen zien 

we in het werkveld, en hoe kunnen we ervoor zorgen dat onze leerlingen de 

juiste vaardigheden ontwikkelen die hen helpen in hun toekomstige werk- en 

woonplekken. Ook hier is het belangrijk dat de praktijkgerichte leeromgeving 

goed aansluit bij de vervolgplek, of dat nu in het reguliere werkveld of in een 

meer beschermde omgeving is.

Voor eenieder geldt dat we met de vernieuwbouw de kans krijgen om een 

inspirerende leeromgeving te creëren. Een ruimte die niet alleen praktisch 

is, maar ook uitnodigt tot leren, groeien en ontwikkelen. Want een omgeving 

die leerlingen uitdaagt, inspireert en hen het gevoel geeft dat ze welkom en 

gewaardeerd zijn, is essentieel om hun potentieel te laten bloeien.

Ik kijk dan ook met veel plezier en verwachting uit naar het eindresultaat van 

de vernieuwbouw. De komende periode gaan we samen hard werken aan de 

plannen, en ik ben ervan overtuigd dat dit project zal bijdragen aan het verder 

verbeteren van ons onderwijs, zodat we onze leerlingen optimaal kunnen 

voorbereiden op de toekomst.

Naar het begin



Vernieuwbouw Nieuws - School LyndensteynNaar het begin

Een nieuwe gymzaal inrichten
En dan is het zover. Je mag gaan brainstormen over het inrichten van een 

nieuwe gymzaal. Maar waar begin je dan? Vanaf het moment dat er sprake is 

van nieuwbouw ga je anders om je heen kijken. Je stapt bij gymcollega’s van 

andere scholen binnen met de vragen: hoe ziet jouw zaal eruit? Waar ben je 

trots op? Heb je tips voor ons?

We zijn met de vaksectie op bezoek geweest bij Visio in Haren. Zij hebben 

kennis en knowhow over kleuren, verlichting, materiaal en dat soort zaken. 

Onze doelgroep is heel divers en dat vraagt ook wat van onze inrichting. We 

moeten rekening houden met zowel de elektrische rolstoelen die over de vloer 

moeten, met leerlingen die gebaat zijn bij contrasterende kleuren en het moet 

ook een actief geheel worden zonder al te veel prikkels.  

 

In dit proces worden we erg goed bijgestaan door Anke de Boer van Okander, zij 

denkt met ons mee, stelt vragen en doet suggesties. Een mooie samenwerking. 

Ook met de collega’s van muziek brainstormen we wel eens. Wij worden straks 

buren op een nieuwe vleugel. We gaan een kantoor delen en hopelijk ontstaat daar 

een mooie samenwerking tussen gym en muziek, een wens die er al heel lang ligt!

We gaan qua vaste toestellen en materialen sowieso een enorme slag maken. Er 

zijn in de loop van de jaren op dat gebied mooie ontwikkelingen geweest.

Waar we nu alles met spierkracht bedienen, gaat straks veel elektrisch en een 

druk op de knop. Dat wordt dan maar weer een sportschoolabonnement om fit te 

blijven!

Naam: Ester Stolk

Functie:  Docent bewegingsonderwijs
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De vraag van...

Het vernieuwde schoolgebouw wordt aanzienlijk duurzamer dankzij verschillende 

maatregelen die zowel het energieverbruik als het binnenklimaat verbeteren:

 

• verbeterde isolatie: Door te investeren in hoogwaardige isolatiematerialen 

worden warmteverlies en energieverbruik aanzienlijk verminderd;

• betere luchtkwaliteit en binnenklimaat: er wordt geïnvesteerd in systemen 

die zorgen voor een gezonde luchtcirculatie en een prettig binnenklimaat. 

Dit heeft een positief effect op het welzijn en de prestaties van leerlingen en 

medewerkers;

• mogelijk gasvrij: het plan is om het gebouw waar mogelijk van het gas af te 

halen, bijvoorbeeld door het toepassen van zonnepanelen of warmtepompen. 

Met deze maatregelen zetten we een grote stap richting een duurzamere 

schoolomgeving die niet alleen voldoet aan de huidige normen, maar die ook 

toekomstbestendig is.

Hoofdstraat 1
9244 CL Beetsterzwaag
  
T 0512 – 38 98 00
E info@schoollyndensteyn.nl
I  schoollyndensteyn.nl

        facebook.com/mytylschoolbeetsterzwaag

‘’Hoe duurzaam wordt het  
vernieuwde schoolgebouw?‘’

Heeft u nog een vraag?  
Mail uw vraag dan naar: info@schoollyndensteyn.nl.

School Lyndensteyn beweegt je!
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